
Kan vi fortsat have en 
skole i Blenstrup?  

Forslag til plan for Lokalråd og Forældregruppe



Input analysearbejde 

• Bidraget med ALLE de gode erfaringer fra Blenstrup til et sunde børn og minimal behov 
for specialundervisning – som er det store problem!

• Deltaget i workshop i Terndrup, eftersendt ideer, holdt møde med forvaltningen, møde 
med BFU, skrevet til politikere, fortalt om den gode skole på de sociale medier –
fremhævet de positive erfaringer i holddannelser på tværs, stærk foreningssamarbejde, 
uderum og fællesskab = FOREBYGGE MISTRIVSEL

• Resultatet… 

• Forvaltningen har forslået Blenstrup nedlagt i alle struktur scenarier

• Den politiske behandling starter nu!

• Vi skal pege på løsninger – hjælpe med at finde penge!



Titag for at få flere børn til Blenstrup
• Flere elever NU!

• Status quo dur ikke
• Minimumsnormeringer er vedtaget ved lov, så hvordan kan vi opnå mellem 38 og 50 børn 

indskrevet i børnehaven?

• Hjælpe de store skoler med deres pladsproblemer
• Invitere til åben hus på Blenstrup skole

• Foreslå BFU at være i samme skoledistrikt som Skørping

• Lave en tydelig profil for Blenstrup afdelingen?? Udnytte skolehaver og 
naturlegeplads til markedsføring! Noget som lærerne brænder for.

• Kampagne ind mod Aalborg
• Kampagne på universitet i Aalborg for flere elever senere - fange de 

unge mennesker, der skal vi at bosætte sig og evt. arbejde på NAU

• Argumentere for at få lov at fortsætte udviklingen af hal, varme, natur i byen 
og ny købmand, for at tiltrække når Supersygehus og nye erhvervsområder 
åbner. 

• Vi har allerede vist at vi kan tiltrække 20-29 årige. Der vil komme flere 
og de får børn.



Politisk indflydelse

• Sende forslag til BFU om mulighed for ændret skoledistrikt
• Der skal ikke regnes på besparelser, der skal regnes på 

totaløkonomi!
• Det er nødvendigt at bygge hvis elever flyttes til Terndrup

• Det er ikke bæredygtigt og imod Klima Rebild strategi

• Møde med byrådet d. 13. april kl. 19.30 i Blenstrup hallen
• Vi glæder os til at se hele byen også 

• Opmærksomhed omkring de gode ting der sker i byen
• Foreningslivet, fx badminton i vækst
• Haludvidelse, bevilling fra LOA
• Billig varme
• Kvindeaften
• ……………….



Flere med i arbejdsgruppe?

Arbejder for bevarelse af skolen i Blenstrup

• Charlotte Kragh-Pedersen (Bestyrelse + forældre)

• Jeppe Bruntse Jacobsen (Bestyrelse + forældre)

• Troels Dahlgaard Astrup (forældre)

• Hanne Bruun Førster (forældre)

• Lars Førster (forældre)

• Camilla Smærup (kommende forældre)

• Ester Dam Fonsgart  (kommende forældre)

• Kjeld Juhl Nielsen (forældre + menighedsråd)

• Birgitte F. Mikkelsen (lokalråd)



Faciliteterne på Blenstrup Skole og i Valhalla

• Kæmpe natur-
legeplads

• Adgang til hallen

• Stor fodboldbane

• Bålhytte

• Skovbælter

• Galgebakken

• Samlingssalen

• Stort udvidelses-
projekt for vores 
hal; Vores Hus

Lad ikke disse skønne faciliteter gå til 
spilde ved en eventuel skolelukning



Vejen herfra?

• Sende forslag til BFU om mulighed for ændret skoledistrikt

• Skolebestyrelse møde d. 13. april

• BFU behandler d. 12. april
• Sender indstilling til byrådet

• Møde med byrådet og hele byen d. 13. april

• Dialog med Bælum – hvad gør de
• Gør vi noget sammen?

• Dialog med andre landsbyer (Haverslev, Ravnkilde, Øster Hornum)
• Står vi stærkere sammen…?


